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«Norge skal kutte utslippene med 55% innen 2030.» sier Barth Eide.

Det er av null interesse hva Norge skal kutte. Kutt i Norges 0,1 % andel av 
verdens utslipp har ingen effekt!
Derimot er det av stor interesse hva verden gjør mht. utslippkutt. 

Barth Eide må redegjøre for hvor mye verden har kuttet utslipp til nå og hvor 
mye verden må kutte frem til 2030! Dernest må han redegjøre for om landene 
har bundet seg til kutt slik at målene for 2030 nås. Hva er så realismen i det 
hele? Hvor store er sjansene for at dette blir innfridd?

Det er fullstendig uinteressent å vite hvordan utslipp kan kuttes hvis man ikke 
binder seg til å gjøre noe! 

Hvor mye må kuttes for at det skal gi en effekt på klima? Dette må Barth Eide 
og Klimapanelet besvare! 
Er målene for utslippskutt i samsvar med dette? Kuttes det så mye at det får 
effekt på klima? Hvordan måler man verdens klima slik at man med sikkerhet 
kan si at utviklingen har blitt til det bedre og se at det er i samsvar med 
utslippskuttene?  

Barth Eide må tilbake til Klimapanelet for svar!


